

BADAN KOORDINASI PENDIDIKAN BAHASA MANDARIN (BKPBM / BOARD OF MANDARIN EDUCATION COORDINATION)

印尼雅加达华文教育协调机构

Jl. Griya Sejahtera No.3 (Ruko Griya Inti Sentosa. Blok O, No.28.) Sunter Agung, Jakarta - 14350. Indonesia.

Tel.+6221 64717788, 64712123, +6281317903456, +6281252653139.

NO:0220 / Zh / 03 / 2024

Jakarta, 15th March 2024

Shandong Higher Education Exhibition & HSK Study in China Expo (Shandong

Session) Invitation Letter

Distinguished: Shandong University of Traditional Chinese Medicine

HSK has been conducted and managed by the National Committee of Chinese Test Indonesia (the NCCT for short), that formed by Chinese education integrated coordinated office of Indonesia Ministry of Education and BKPBM /Board Of Mandarin Education Coordination, since its first appearance in 2001 in Indonesia. The test takers exceeding each year, and was therefore entitled "Overseas Excellent HSK Test Center" for several times.

To offer opportunities for more and more Chinese language learners to learn about China, with better chances to study in the top-rated Chinese universities, and have rich careers choices after return, the NCCT with the joint effort of Shandong Provincial Education Department and Chinese Testing International/CTI, will organize the "Shandong Higher Education Exhibition & HSK Study in China Expo(Shandong Session)" on April 20th – 22nd,2024 to build an exchange platform for Indonesia Chinese language learners, leading universities and colleges from China and Indonesia, as well as Chinese enterprises in Indonesia.

In recent years, cooperations in various fields between two nations have expanded, cultural and educational exchanges have increasingly widespread, we believe this exhibition will make a great effort in further promoting education exchanges and deepening friend ties between peoples and nations. Hereby, we sincerely invite university delegations in China to join this program. Delegate's international travel costs, living expenses and health insurance during the travel period in Indonesia will be borne by the member of delegation:

GAO GE, 1985-8-1, F, Deputy Dean of International Education College DU FEI, 1990-4-17, F, Section Chief of International Education College

With best regards!

Sincerely,

Board of Mandarin Education Coordination

Rini Irawan Secretary General

Cc:

Jakarta BMEC/BKPBM Council.

第 1 页 共 1 页 1/1

hief Executive



BADAN KOORDINASI PENDIDIKAN BAHASA MANDARIN (BKPBM / BOARD OF MANDARIN EDUCATION COORDINATION)

印尼雅加达华文教育协调机构

Jl. Griya Sejahtera No.3 (Ruko Griya Inti Sentosa. Blok O, No.28.) Sunter Agung, Jakarta - 14350. Indonesia.

Tel.+6221 64712123, 64717788, +6281317903456, +6281252653139.

编号: 0221 / Zh / 03 / 2024

中国山东高等教育展 暨HSK留学中国(山东专场)邀请函

尊敬的山东中医药大学:

印尼汉语考试全国委员会 HSK 考点成立于 2001 年,由印尼国民教育部华文教育综合统筹处和印尼雅加达华文教育协调机构联合组成,并负责印尼全国各省中文考试工作的统筹、管理和协调,考生人数突破万人大关,也曾多次获得"海外 HSK 优秀考点"称号。

为了让更多中文学习者了解中国,有更多的机会去中国知名的高校留学,以及留学回国后的就职选择更加的丰富,在圆满成功举办好几届"HSK考试中国留学就业展"的基础上,本考点与山东省教育厅、汉考国际拟定于2024年4月20-22日联合举办中国山东高等教育展暨HSK留学中国(山东专场),为印尼留学生、印尼中文学习者、中国知名高校、印尼各高校及在印尼中资企业等提供一个交流平台。

近年来,中国和印尼两国的交流越来越频繁,合作领域也不断扩大,文化教育方面的交流也是日益深入,我们坚信通过此次活动的开展能够进一步推动两国之间的教育交流,以及为中国和印尼的友好发展做出贡献!

在此,我们诚挚邀请以下人员前来参加,人员在印度尼西亚期间的国际旅费、生活、保险等费用自行承担:

高歌,1985-8-1,女,国际教育学院副院长 杜菲,1990-4-17,女,国际教育学院留学生管理科科长

此致: 敬礼! 恭候光临!

印尼雅加达华文教育协调机构 执行委员会

禁昌杰 秘书长:余文琼

2024年 3月15日,雅加达

抄送:

1. 本机构辅导委员会。

第 1 页 共 1 页